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SLOVO STAROSTY

Milí spoluobčané, Tento díl místního zpravodaje je
věnován příspěvkům, které delší dobu čekaly na zveřej-
nění. Dalším hlavním tématem jsou nové volby do zastu-
pitelstva obce, které se budou konat 25. 3. 2023

Bc. Lukáš Marek
starosta

ROHANOVÉ
Dostala si mi do rukou zajímavá nabídka knihy 

Rohanové. O samotné publikaci pohovoří pan Vaněk,  
autor článku.

Rohanové – raději zemřít, nežli se poddat
recenze knihy

Heslo Potius mori quam foedari je překládáno v ně-
kolika verzích – Raději zemřít, než být …  zhanoben  …  
ponížen …  zneuctěn …  nečestný. Ve svém erbu je uží-
vali Rohanové, původem z francouzské Bretaně. Dějiny 
rodu byly až do roku 1789 především spjaty s Francií, ale 
po revolučních událostech byli přeživší Rohanové nuceni 
odejít do exilu. Na počátku 19. století obdrželi i inkolát 
pro české země. Postupně získali několik deskových stat-
ků a středem jejich majetkové držby bylo od roku 1820 
panství Sychrov. Tamní zámek, posléze přestavěný nejpr-
ve v klasicistním a poté v novogotickém stylu s vybraně 
zařízenými interiéry, se stal hlavním sídlem Rohanů a byl 
jím až do roku 1945. Od udělení inkolátu v roce 1808 do 
konce jejich žití v Československu tedy uplynulo (pou-
hých?) 137 let. Jednalo se o relativně krátký časový úsek, 
ale Rohanové v Čechách zanechali výraznou stopu. Jejich 
dějinný příběh je popsán v edici Universum v knize Ro-
hanové - Raději zemřít, než … nežli se poddat.

Publikace se poněkud odlišuje od předešlých svazků 
edice. Základní schéma a grafická úprava jsou totožné. 
Nejprve jsou popsány dějiny rodu resp. všech rodových 
linií – Rohan-Gié, Rohan-Guémené, Rohan-Soubise, 
Rohan-Rochefort a přediva jejich politických kontaktů 
i osobních vztahů. Následuje podrobný přehled sídel 
Rohanů v Čechách, Francii a Rakousku. Autorem knihy 
není obligátně Pavel Juřík, ale Mgr. Jana Jůzlová a PhDr. 
Miloš Kadlec, jehož profesní život je dlouhodobě spjat 
se zámkem v Sychrově, což se v knize výrazně projevu-
je. Zámecká budova, její okolí a veškeré souvislosti s ní 
spojené jsou precizně popsány až do nejmenších detailů. 
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Tato pasáž publikace je velkým příběhem výjimečné-
ho sídla, jeho majitelů i lidí (např. řezbářská rodina Buš-
ků), kteří řemeslnou zručností výrazně ovlivnili celko-
vou podobu Sychrova. Oproti textům o jiných zámcích 
- Choustník, Řepín, Lomnice nad Popelkou, Loukovec, 
Lysá nad Labem, Semily, Svijany aj. (i když se jedná o 
objekty rozličné umělecké a historické hodnoty) se však 
větší rozsah „sychrovského“ medailonu jeví jako relativně 
nepoměrný. Výsledný podíl obou autorů na knize není 
uveden, nutné je ovšem konstatovat, že v množství jmen-
ných, datových i časových údajů je možné výborně se 
orientovat a nelze zde nalézt chyby. Lze také ocenit objek-
tivní posouzení chování Rohanů v době okupace – v mi-
nulých svazcích edice byla v  popisu úseku moderních 
dějin jednotlivých rodů patrná snaha o jakousi dodateč-
nou a zároveň dosti fabulovanou rehabilitaci jejich pří-
slušníků, kteří prokazatelně mnohdy dobrovolně přijali 
říšské občanství. Tento autorský úmysl v „rohanovské“ 
monografii nenalezneme. Popsané skutky jednotlivých 
Rohanů ve válečných letech tak dokládají význam rčení „ 
dějiny nejsou černobílé“. Důkladné studium písemných 
pramenů a profesionální přístup obou autorů umožňují 
posoudit Rohany, žijící v bouřlivých časech 20. století a 
v souvislosti s veškerými dějinnými zvraty, bez nacionál-
ních emocí a věcně.

Publikaci Rohanové – raději zemřít, nežli se poddat 
lze hodnotit jako dosud nejzdařilejší svazek edice Uni-
versum. Je tomu tak zásluhou odborné erudice autorské-
ho tandemu a v případě PhDr. Miloše Kadlece navíc jistě 
sehrálo úlohu osobní zaujetí a fascinace zámkem Sych-
rov, jehož interiéry (v současnosti instalované v původ-
ní podobě) byly domovem několika generací jednoho 
z nejstarších aristokratických rodů evropského významu 
- Rohanů.

Mgr. Jana Jůzlová a PhDr. Miloš Kadlec:  
Rohanové – Raději zemřít, nežli se poddat,  

ISBN: 978-80-242-8221-3, 184 str., 1. vyd., Euromedia Group a.s. ve 
spolupráci s NPÚ,  
Praha v roce 2022. 

Autor textu: Stanislav Vaněk

MARIÁŠOVÉ OHLÉDNUTÍ
V roce 2022 jsme úspěšně zakončili již pátý ročník 

radimovické mariášové ligy, ve kterém jsme, tradičně 
vždy v pátek, odehráli celkem pět samostatných turnajů. 
Do hry se v průběhu roku postupně zapojilo 16 hráčů a 
na celkové vítězství tentokrát dosáhl opět nový vítěz – 
domácí Láďa Voštenák. Láďa už sahal po celkovém vítěz-
ství hned v prvním ročníku RML, nevydařil se mu však 
poslední finálový turnaj, ale v loňském ročníku byl zcela 

dominantní, dokázal zvítězit ve třech z pěti odehraných 
turnajů a své vítězství potvrdil ziskem rekordních 109 
soutěžních bodů. S velkým odstupem 27 bodů skončil na 
celkovém druhém místě obhájce titulu Martin Preisler 
a úspěch domácích hráčů podtrhl třetím místem Láďa 
Dvořák.

Škoda jen, že se v tomto ročníku nepodařilo ani jed-
nou sejít se v plném počtu 15 hráčů a proto bych chtěl 
tímto vyzvat všechny příznivce této skvělé hry z řad míst-
ních i blízkého okolí, aby v případě zájmu neváhali a při-
pojili se k našemu přátelskému soutěžení a poklábosení u 
karetních stolů, začínáme 31.3.

Za pořadatele - Jarda Žalský

Výsledky 10 nejlepších hráčů:
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1. ZASEDÁNÍ
ZASTUPITELSTVA 
OBCE RADIMOVICE 
DNE 6. 3. 2023

Přítomno: 4 zastupitelů
Dále přítomni: 18 občanů

Oznámení o termínu zasedání zastupitelstva 
vč. programu bylo vyvěšeno na úřední desce 
dne 26. 2. 2023

1. Zahájení - schválení programu, jmenování 
zapisovatele a ověřovatelů zápisu
Program zasedání:

Program zasedání:
1.  Zahájení - jmenování zapisovatele a ověřo-

vatelů zápisu.
2.  Kontrola zápisu z minulého jednání.
3.  Vyjádření k záměru stavby RD na p.č. 1139, 

1141/5 a 1060/5 Radimovice 
4.  Přijetí dotace na volbu prezidenta ČR
5.  Mimořádná inventarizace majetku obce 

Radimovice
6.  Plnění rozpočtového provizoria 
7.  Informace o hospodaření obce Radimovice 
8.  Diskuse 

Doplnění programu zasedání o body:
9. Informace k územnímu plánu  

obce Radimovice
10. Začátek výstavby komunikace Kafka-Bryk-

nar a stav komunikace Lanková Šulc
11. Školský obvod Radimovice
12. Kontrolní a finanční komise za rok 2022 

Ověřovatelé zápisu: pí. Švec, p. Hoffman 

Námitky proti programu: nejsou

Zapisovatelem byl určen: Hana Rulcová
Ověřovatelé zápisu: pí. Švec, p. Hoffman

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

4 0 0

Program jednání byl schválen.

2. Kontrola zápisu z minulého jednání 
Usnesení č. 22/2013 – trvá 
uzavření kupní smlouvy)
Usnesení č. 02/2021 – trvá
(aktualizace nařízení zimní údržba)
Usnesení č. 32/2022 – trvá 
(předání sportoviště od Sokola Radimovice)
Usnesení č. 48/2022 – trvá
(mimořádná inventarizace majetku
– původní termín do 21.10.2022)

3. Vyjádření k záměru stavby RD 
na p.č. 1139 a 1141/5 Radimovice
Obec Radimovice z projektu získává 6 ks 
pivních setů, společně s obcí Vlastibořice a 2 
ks stanů 8x4m, 1 ks podium 6x3 m, finanční 
spoluúčast obce Radimovice je 68.122 Kč.
Usnesení č. 19/2022

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

4 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo schváleno

4. Přijetí dotace na volbu prezidenta ČR
Dotace na volbu prezidenta ČR ve výši  
38.600,- byla přijata.

5. Mimořádná inventarizace majetku 
obce Radimovice

Předsedající přednesl návrh na mimořádnou 
inventarizaci majetku obce Radimovice před
volbami do zastupitelstva obce 25.3.2023.
Usnesení č. 2/2023



ZPRAVODAJ OBCE RADIMOVICE  Strana  4

Zastupitelstvo obce po projednání 
S O U H L A S Í 
s mimořádnou inventarizací 
a U K L Á D Á
inventarizační komisi provézt inventarizaci do 
24. 3. 2023 včetně inventarizační zprávy.

Inventarizační komise ve složení:
Předseda: Hana Rulcová
Členové: Vladimír Casanova
Členové: František Hoffman

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

4 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo schváleno

6. Plnění rozpočtového provizoria
Do 13.3.2023 budou dodány veškeré podklady 
ke zpracování

7.  Informace o hospodaření  
obce Radimovice 
Zůstatky na BÚ k 5. 3. 2023
Běžný účet komerční banky:
4.996.577.08,- Kč
Termínovaný vklad Komerční banky: 
3.000.000,- Kč
Finanční prostředky u ČNB:
540.552,- Kč

Představení zástupce a vedení účetní firmy 
PROSIRO, která má pod patronátem účetnictví 
obce Radimovice.

8. Informace k územnímu plánu
obce Radimovice
Změny v ÚP Radimovice nejsou stále u konce. 
Odborem ŽP byl zamítnut požadovaný návrh 
na změny v ÚP a to konkrétně u p.č. 1205/1, 
1206/3, 1205/3, 1206/1 (Slavíkovi, Vébr), 1246 
a 1245. V tomto týdnu má starosta obce Radi-

movice domluvenou schůzku s MěÚ Turnov, 
kdy budou projednávány změny a hledání 
možných řešení tak, aby bylo co nejvíce vyho-
věno požadavkům původně navrhovaným.

9. Začátek výstavby komunikace  
Kafka-Bryknar a stav komunikace  
Lanková Šulc
Dle vzájemných dohod se zhotovitelem MK 
Kafka Bryknar, kdy je dohodnut termín zaháje-
ní stavby na datum 14.3.2023. Během zařizová-
ní dalších potřebných záležitostí, bylo zjištěno, 
že stavební povolení a územní rozhodnutí pro 
záměr stavby již pozbylo platnosti v roce 2020. 
Nyní probíhá dodatečné zařizování, aby se pro-
dloužilo stavební povolení. 
Dle dohody se stavebním úřadem, se nám 
budou snažit vyjít vstříc tak, aby byl dodržen 
termín 14.3.2023

Komunikace Lanková Šulc

Projektant navrhl jediný vzhled komunikace 
a investor souhlasil – nebyla mu nabíze-
na možnost jiných zpomalovacích prvků. 
Bohužel, ostrůvky které jsou na komunikaci 
jsou schváleny stavebním úřadem a nelze je 
odstranit. Pokud ano, tak se musí nahradit 
jinými. Je liché si myslet, že se ostrůvky po celé 
komunikaci zruší a vrátí se k dalšímu schvále-
nému plánu (byly podepsány dva plány). Nyní 
probíhají dokončovací práce, aby mohlo dojít 
ke schválení k předčasnému užívání a převodu 
do vlastnictví obce dle uzavřené smlouvy.

10. Školský obvod Radimovice
V červnu roku 2022 byla ukončena smlouva o 
školní spádovosti se ZŠ Radostín. Dle vyjádře-
ní z Krajského úřadu je obec povinna zajistit 
školský obvod, pokud obec nemá v katastru 
vlastní školu. 

Dne 23.1.2023 bylo zahájeno jednání s p. Bičí-
kem starosta obce Pěnčín o zřízení školského 
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obvodu. Zatím, se čeká na vyjádření ředitelky 
školy ZŠ Pěnčín ohledně kapacity místní školy.

11. Kontrolní a finanční komise za rok 2022
Usnesení č. 3/2023
Zastupitelstvo obce po projednání 
P O V Ě Ř U J E
a) Kontrolní výbor provést kontrolu plnění 
usnesení zastupitelstva, plnění uzavřených 
smluv OZV, za období 01 .01. 2022 
až 31. 12. 2022
b) Finanční výbor provést kontrolu plnění roz-
počtu za období 01.01.2022 až 31.12.2022
 – pokladní doklady, fakturace, vnitřní a oprav-
né doklady, účelový fond 
A   U K L Á D Á
výborům zastupitelstva obce předložit zápis z 
provedených kontrol do 24. 3. 2023

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

4 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo schváleno

12.  Diskuse
Starosta předal slovo p. Šiknerovi, který osvětlil 
důvody rekonstrukce.
p. Roman Šikner: Firma PROSIRO byla oslo-
vena krajským úřadem Liberec odbor kontroly 
na základě výsledků dílčího přezkumu. Kdy 
tento přezkum našel spoustu pochybení, které 
mají vliv na financování obce. Byla poté pozvá-
na externí auditorka pí Černá, která provedla 
hloubkovou kontrolu. Tato kontrola zjistila 4/5 
chybovost v účetních dokladech. Proto bylo 
rozhodnuto, že bude rok 2022 zaúčtován znovu 
a zařadí se vše tam kam má. 
P. Jaroslav Holub: Provedl jsem rekonstruk-
ci účetnictví, na základě výsledků kontrol 
z auditu. Byly prováděny kontroly dokladů, 
zdali vůbec patří do účetnictví obce. Takových 
nesprávných dokladů bylo nalezeno asi třicet, 
muselo být vyřazeno, nesouviselo s obecním 

úřadem. Dále pokladní doklady, u kterých není 
známo za co byla částka zaplacena. Vystavová-
ny faktury, které nebyly vystaveny na obec, ale 
byly proplaceny bankou. Musely být vyřazeny. 
Takové případy se objevovaly vícekrát. Na 
základě tohoto vzniklo zaúčtování celkové roz-
počtové částky, ale kompletně celého účetnic-
tví. V tu chvíli tudíž neodpovídala rozpočtová 
částka tak, jak byl navržen celkový rozpočet. 
Nákup na kulturní akce, které byly špatně 
zaúčtovány. Zboží se nakoupilo, prodávalo, 
ale nebyla prováděna inventarizace. Dále bylo 
provedeno něco, co nebylo schváleno zastupi-
telstvem obce. Zatím předáno ústně, písemně 
bude až bude zhotovena konečná zpráva za rok 
2022. Od začátku se řešily problémy s tím, že 
nebyly nalezeny doklady, které byly potřeba. 
Zatím vše, co mohu říct. Budu rád, když se 
budete ptát.
p. Robert Marek: Co se stane s vyřazeným 
dokladem? Vznikly náklady?
p. Jaroslav Holub: Doklady byly zaplaceny 
bankou. Ta část, bude předána na úřad a p. 
starosta má povinnost se k tomu postavit, jak 
zákon ukládá. Vše se odvíjí od částky, která na 
dokladech bude. 
p. Robert Marek: o jakou částku se jedná?
p. Jaroslav Holub: v současné chvíli jsou zde 
doklady za 40.000,- které nemohou být dány 
do účetnictví obce a to z důvodu, že nepatří 
obci, pokladní doklady, které nesplňují náleži-
tosti. Třeba nákup žíněnek, kdy bylo propla-
ceno, ale chyběly veškeré potřebné doklady. 
Snažili jsme se chybějící doklady dohledat, 
oslovovat firmy o zaslání faktur. Firmy nám 
během dvou měsíců dodaly desítky faktur a 
podkladů které zde chyběly. Až 50 faktur. Je 
na zálohách několik desítek tisíc, které nejsou 
vyúčtovány. Jsou to věci co proběhly začátkem 
roku 2022. Nemám ani co přiložit do inven-
tury, bych splnil zákon o invetarizaci majetku 
obce. Proto mimořádná inventura, na základě 
které se vezmou stavy, které vypadnou z účet-
nictví a bude se dokladovat vše, co k tomu je. 
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Co chybí bude jako inventární rozdíl. Chyběly 
účetní doklady, které pak přišly poštou od pí 
Holubcové. Před vánoci jsme tu byli poprvé, 
kdy se procházelo, co vlastně má obec k dispo-
zici, co chybí a co se dá napravit. Co se dalo, to 
napraveno bylo. Nezávislý audit dělal kontrolu, 
zda jsou zařazeny věci tam kam patří. 
p. Robert Marek: Pořád tu zmiňujete žíněnky, 
ptal se na to někdo bývalého starosty, co by to 
mohlo být? 
p. Jaroslav Holub: Jelikož to byl pokladní 
doklad, který chyběl a dostali jsme ho těsně 
před koncem termínu odevzdání podkladů na 
ministerstvo financí, nedalo se řešit dál. Pokud 
bude dodatečně dohledáno, může se zařadit do 
účetnictví. Faktury, kde není IČO obce, nesmí 
být proplácené, musí se vyřadit. Proplácené 
cestovní náhrady. Nebylo plněno dle směrnic 
obce. 
Od prosince do poloviny února se hledalo 
vše potřebné a pak byla chvilka na to provést 
rekonstrukci účetnictví. 
p. Robert Marek: Vrátím se k otázce, byl kon-
taktován bývalý starosta, nebo paní Holubco-
vá? 
p. Jaroslav Holub: Poprosím, pana starostu o 
vyjádření.
Starosta: paní Holubcová, jak jsem již na 
začátku říkal, že mi pokaždé dala odpověď, že 
žádné doklady u sebe nemá a bylo mi sděleno, 
že mi po tom nic není. Bývalého starostu jsem 
nekontaktoval
p. Robert Marek: Proč nebyla kontaktována pí 
Holubcová písemně? 
Starosta: pí Holubcová byla kontaktována 
písemně skrze svého právního zástupce. Její 
právní zástupce nekomunikoval. Na písemnou 
výzvu mi bylo poté sděleno, že žádné doku-
menty u sebe nemá. Do věci se zapojila i PČR. 
Po té přišla na OÚ obálka od pí Holubcové 
s fakturami, pokladními doklady, věci týkající 
se plateb za pojistné. 
p. Jaroslav Holub: vše co přišlo bylo následně 
zpracováno. Jde zařadit do pokladny, pokud se 

doloží k nim další potřebné. 
pí Hana Hanušová: Takže to je za určité obdo-
bí, ale jde to následně zpracovat. 
p. Jaroslav Holub: Ano, jde. 
pí Hana Hanušová: já jsem přesvědčena, že 
pokud doklad neměl nějaké náležitosti, tak po-
řád jde opravit. Lze vyzvat toho, kdo to napsal, 
aby to opravil.
p. Jaroslav Holub: ukazuje doklad žíněnky. 
Chybný doklad
pí Vladimíra Tomšů: Vy jste paní Holub-
covou oslovili o nápravu? Vy jste jako nová 
firma dělající účetní obce komunikovali s paní 
Holubcovou?
p. Jaroslav Holub: paní Holubcová má svého 
právníka, veškerá komunikace šla přes něj. Já 
nemohu oslovovat, to vše dělal pan starosta, 
který paní Holubcovou několikrát k nápravě 
vyzýval. 
pí Vladimíra Tomšů: Ale starosta není žádný 
účetní. Kdyby o vás paní Holubcová věděla, tak 
by vám vše řekla, kde co je. 
p. Roman Šikner: k tomu jen dodám, pí 
Holubcová si najala právníka na jednání s obcí 
a tím pádem musí být veškerá komunikace 
s ním. 
pí Vladimíra Tomšů: Ale jako účetní firma 
jste někoho oslovili?  
p. Jaroslav Holub: Nemůžeme ji oslovit, může-
me oslovit úřad.
pí. Vladimíra Tomšů: A proč by ste nemohli, 
když jste nastoupili místo ní.
p. Roman Šikner: Protože má paní Holubcová 
právního zástupce a vše se musí řešit přes něj. 
pí.Vladimíra Tomšů: Aha, tak dobře
p. Roman Šikner: paní Holubcová mi volala, 
že mi chce doklady předat. Já jsem řekl, že 
nemohu převzít
ať předá úřadu. Prý se zařídí.. Nakonec poslala 
poštou. Ale do té doby tvrdila, že žádné dokla-
dy u sebe nemá.
pí Hana Hanušová: S jakým datumem to 
přišlo? 
p. Roman Šikner: Ke konci ledna, začátek 
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února. 
p. Robert Marek: Vy jste se jí ptal,  zdali žádné 
doklady nemá? 
p. Roman Šikner: To psala paní Holubcová 
písemně
p. Robert Marek: To vám psala písemně?
pí Iva Švec: Ano, byla výzva i přes právníka, 
aby doložila chybějící doklady, ale bez reakce. 
p. Roman Šikner: Vše poslala písemně. 
pí Hana Hanušová: já jsem přesvědčena, že by 
všechny chyby napravila při roční uzávěrce. 
p. Jaroslav Holub: účetnictví se věnuji hodně 
dlouho, když si vezmu audity z předchozích let 
zpětně, jedná se o ty samé chyby. Které nebyly 
napravovány. 
pí Hana Hanušová: Včetně záloh? Vám tam 
něco visí na zálohách, jak jste řekl na začátku? 
p. Jaroslav Holub: řešil se rok 2022, paní Čer-
ná, dělala i hlouběji v předešlých letech. Nebyly 
řešeny inventární rozdíly. Nebyly řešeny rozdí-
ly v účtech. 
pí. Hana Hanušová: Předpokládám, že toto by 
vše napravila paní Holubcová na konci roku. 
p. Jaroslav Holub: A proč toto nebylo děláno 
v roce 2019,2020,2021?
pí Hana Hanušová: Na to se ptám já vás. Jak 
to mohl zvládnout kontrolovat krajský audit, 
když neseděla roční uzávěrka? 
p. Jaroslav Holub: To je otázka.. Závěrečné 
zprávy jsou zveřejněné, a taky to bylo vytýká-
no. Že tam jsou chyby a nejsou napravovány.
pí Hana Hanušová: takže došlo pouze k chyb-
nému zařazení majetku na účty, ale k žádným 
ztrátám nedošlo. 
p. Jaroslav Holub: Zde se jedná o zkreslení 
hospodaření obce. Peníze nechybí. 
pí Hana Hanušová: Takže peníze nechybí. 
Starosta: to taky nikdy nikdo netvrdí
p. Jaroslav Holub: Bylo konstatováno, že byl 
zkreslené hospodaření obce, nebyl zaevidován 
majetek. 
pí Hana Hanušová: To není žádná směrnice? 
p. Jaroslav Holub: Nebyla nalezena. Věci, které 
chybí, jsou zaúčtované. 

pí Vladimíra Tomšů: Kolik stála rekonstruk-
ce? 
Starosta:  Rekonstrukce stála 25.000,- audit 
stál okolo 25.000,-
p. Roman Šikner: nejsme tu od toho, abychom 
někoho očernili. Naší snahou jet napravit, 
chyby, které tu evidentně jsou. Oslovil mě od-
bor kontroly. Dělám účetnictví i jiným obcím, 
kde chyby nejsou v takovém rozsahu, nebo 
nejsou vůbec. Jak krajské, tak externí audity.  
Ale byl jsem osloven odborem kontroly a obcí, 
abychom to dali do pořádku. Zde nebyly pro-
váděny nápravy z předchozích let. 
pí Hana Hanušová: To to nikdo dřív nekont-
roloval? 
p. Roman Šikner: Ale kontroloval, však je to 
ve zprávách z kraje, kde to bylo vytýkáno, ale 
nebyla prováděna nápravná opatření. Kraj kon-
troluje to, co jim je předloženo. To se musíte 
zeptat bývalého vedení. 
pí Hana Hanušová: Nemůžete soudit fakturu 
na první pohled, když nevíte, co za tím stojí. Já 
osobně si dohledávám, když mám nejasnosti. 
Nemusí to být tedy dobře zaúčtováno..
p. Jaroslav Holub: Ale s panem starostou a 
místostarostkou jsme to dělali. Faktury jsme 
ověřovali, a tázali se firem. 
p. Roman Šikner: Ale tohle měla dělat paní 
Holubcová. Aby vše doložila, dohledala. 
Starosta: Na základě dílčího přezkumu se 
objednal externí audit. Šlo mi o to, aby vše 
bylo v pořádku. Mám za vše odpovědnost. Ale 
nemohu ručit za vše, o čem jsem nevěděl. A 
nevezmu odpovědnost na sebe za něco co jsem 
nemohl ani ovlivnit:
pí Hana Hanušová: Proč jsi nevolal Ondrovi, 
nebo mě, mohla jsem poradit. Aby byl dostatek 
informací? To je škoda. 
p. Jaroslav Holub: spousty dokladů bylo do-
hledáno, obvolávali jsme co se dalo. 
p. Roman Šikner: Byly vypláceny peníze, aniž 
by bylo patrno za co. Chyběly dohody o prove-
dení práce. 
Opakující se doklady, byly účtovány jinak. Na 
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to se těžko říká, že je doklad čitelný
pí Hana Hanušová: Mě osobně mrzí, že 
když jste chtěli doklad o převzetí hotovosti 
z knihovny, který jsem řekla, ať mi zavoláte a já 
ho poskytnu. Tak místo toho jste šli do knihov-
ny, kterou mám na dohodu udělanou, šli jste 
do mé složky, kterou mám ve stole a ten doklad 
jste mi vzali. 
pí Iva Švec: Tvé tvrzení není pravdivé, sama jsi 
ten doklad přinesla okopírovaný po minulém 
zasedání zastupitelstva. Dávala jsi mi doklad 
před svědky. 
pí Hana Hanušová: Stejně tak jste mi vzali 
ze stolu roční závěrku. Můj šmírák, který byl 
prázdný, nepodepsaný. Proč jsem to neposílala 
já. Já to mám mít v knihovně. Já si vedu evi-
denci. Nemám tam svůj podpis. Je to prázdný. 
Já jsem to několikrát urgovala a pořád nic. 
Starosta: šmírák- výkaz jsi přinesla Ivě. Byl 
tebou vyplněn a podepsán.  Dopsal jsem 
potřebné údaje, které vyšli z účetnictví, když 
se dalo vše do pořádku a vyšla data.  Pak zaslal 
do krajské knihovny. Výkaz byl tebou vyplněn 
a podepsán a sama jsi ho přinesla.  Znovu 
podotýkám, že nikdo nebyl v knihovně, natož, 
aby ti někdo bral věci ze zásuvky. Žádám tedy o 
omluvu. Tvrdit, že ti někdo chodí do knihovny 
a bere věci ze zásuvky stolu už je moc.
Pí Hana Hanušová: jako vážně? Stejně tak 
změny kódů na zabezpečovací, taky náhoda. 
Jasně
Starosta: Žádné číslo nikdo nikomu neměnil. 
Dohledatelné firma Torex. Naposledy bývalý 
starosta zadával změny, poté až se vyskytl pro-
blém s přístupem. I paní Švec měla problém, 
vyřešeno. 
p. Robert Marek: bylo zmíněno, že má pí 
Holubcová svého právníka. Má i obec svého 
právního zástupce? 
Starosta: Ano, má. 
pí Iva Švec: Přednesla informaci a předala ve-
řejnosti dokument o kontrole z úřadu sociální-
ho zabezpečení a to z důvodu, že jsou tvrzení, 
že si vše zastupitelstvo vymýšlí. Předložena vý-

zva, kdy nebyly  od roku 2019-2022, odeslány 
evidenční listy důchodového pojištění.
Chybně počítány mzdy volební komise, chybí 
přihlášky a odhlášky, neodvedené sociální a 
zdravotní. Nedoplatky pojistného. Pochybnosti 
při proplácení u dohod o provedení práce. 
Nedocházelo k posílání výkazů na příslušné 
úřady. V souvislosti s tím přijde i kontrola od 
zdravotních pojišťoven a finančního úřadu.
pí: Dagmar Šrytrová: Poukazuje na chybovost 
nynějšího zastupitelstva

..... (Příloha na straně)
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starosta: O některých chybách vím, bude 
napraveno
pí Iva Švec: Ohledně vyvěšování, dá se zpětně, 
stejně tak i schválený rozpočet na rok 2022, 
který se musí znovu vyvěsit
p. Lukášek: co bude dál? 
pí Iva Švec: Volby a prioritou bude schválení 
rozpočtu na rok 2023. 
p. Roman Šikner: Priorita byla kladena na stav 
účetnictví a přípravu auditu z kraje. Dále se 
budeme věnovat dalšímu důležitému. 
pí Dagmar Šrytrová: dotaz na jména kandi-
dátky PRO RADIMOVICE
Starosta: Lukáš Marek, Iva Švec, Hana Rulco-
vá, František Hoffman, Vladimír Kracík, Bohu-
mil Havel, Vendula Chvojková, Jana Burdová.
p. Ladislav Dvořák ml.: Je v pořádku že se 
zde pořizuje videozáznam? Byl na to někdo 
upozorněn? 
Veřejnost: ne
Starosta: poznámka (zastupitelstvo žád-
ný záznam nepořizovalo, pořídil ho občan 
Radimovic, stejné právo na to má kdokoliv 
z řad  občanů. Veřejné zasedání je veřejné, 
na veřejném místě a ve veřejném zájmu, kde 
se probírají veřejné věci. Každý z občanů, má 
právo si záznam pořídit aniž by musel kohokoli 
žádat. Zastupitelstvo nemá právo pořizování 
záznamu občanům zakazovat. Pouze v případě, 
že pořizování záznamu bude narušovat samot-
né jednání zastupitelstva).
pí Hana Hanušová: minule to bylo i Face-
booku
Robert Marek: Lukáši, psal jsi mi, ohledně 
zpravodaje, že je uzávěrka 10.2. a já jsem ti 
poslal vše do toho termínu a najednou je uzá-
věrka jindy? 
Starosta: Přišly další důležité záležitosti, které 
bych rád zmínil ve zpravodaji. Třeba komuni-
kace Kafka Bryknar, Šulc Lanková a další. 
p. Robert Marek: To jsi samozřejmě nezapo-
mněl zkopírovat náš volební program. 
Starosta: To nebyl volební program vaší strany. 
Ale to, jak se situace vyvíjela. Komunikace jsou 

v běhu, jen informuji o jejich stavu. Dále nebyl 
znám ani stav účetnictví a hospodaření obce, o 
kterém jsem chtěl informovat. 
pí Hana Hanušová: Fotky co jsi pořizoval na 
dílničkách ze soboty budeš zase dávat do zpra-
vodaje? Byla by slušnost nás vyzvat k tomu, 
abychom napsali něco o našich akcích. Přijde 
mi to nefér vůči naší práci. Vždy to tak bylo, 
že lidi, co dělali akci, tak byli oslovováni, zda 
nechtějí dát příspěvek do zpravodaje. Mě se 
osobně dotklo, že jsem ani nevěděla, že bude 
na podzim zpravodaj. A že jsi tam dal fotky a 
ani nebylo zmíněno, kdo akci pořádal. 
pí Marie Marková: Fotky byly ze stránek MC 
v Podzámčí.
pí Hana Hanušová: Jak bude plánovaná noc 
s Andersenem. Jestli mě vůbec pustíte do haly. 
Já jsem to vždy zařizovala. Já to organizuji jako 
knihovna. Zamítli jste mi přístup do haly. 
Kulturní komise není a nevím, kdo mi s tím 
pomůže. Termín je po volbách a to tady ještě 
budete sedět. Tak se ptám, jak to zastupitelstvo 
plánuje. 
Starosta: nikdo nezamítl přístup do haly pro 
akci noc s Andersenem. Pouze jsem odpově-
děl předsedkyni MC v Podzámčí, že tuto akci 
pořádá obec Radimovice s místní knihovnou 
a tudíž je pro MC v podzámčí tento termín  
obsazený. Pokud bude po volbách, tak tu 
zastupitelstvo sedět nebude. V den voleb, končí 
starému zastupitelstvu mandát. 
pí Dagmar Šrytrová: Dostala obec na komu-
nikaci Kafka Bryknar dotaci? Je podepsána 
smlouva? 
Starosta: ano, dostala a smlouva se zhotovite-
lem byla podepsána. 
pí Michaela Hlaváčková: dozvěděla jsem se, že 
se budou kácet lípy na návsi.
Starosta: Kácet lípy na návsi se budou, řešilo 
se to v dobách předchozího zastupitelstva a to 
z důvodu nákazy dřevomorem kořenovým. 
Několikrát jsem se ptal, kdy bude v provozu 
plošina z HZS. Zatím termín není. 
pí Michaela Hlaváčková: Je vypracován posu-
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dek? 
Starosta: ano je. 
p. Ondřej Zoubek: ano posudky jsou zpraco-
vané dva. Jelínek, Špetlík. Lípy se musí poká-
cet, hrozí nebezpečí pádu stromů. 
pí Dagmar Šrytrová: Takže je vydáno rozhod-
nutí o kácení?
Starosta: zatím není, čekám na termín kácení. 
pí Dagmar Šrytrová: tak je nějaká vegetač-
ní lhůta, musí být dodrženy podmínky pro 
rozhodnutí. 
p. Ladislav Dvořák ml.: Termín je plovoucí, 
jsou složité podmínky s lidmi a technikou od 
HZS. Kdyby bylo řečeno, že je povolení, třeba 
by se to uspíšilo. 
pí Michaela Hlaváčková: Rozhodnutí o kácení 
nemá časové omezení
p. Robert Marek: Bylo zde řečeno, že se doha-
duje s Pěnčínem o zřízení školského obvodu, 
ale tam není žádná infrastruktura – doprava. 
Starosta: je v jednání i zajištění dopravy.
p. Ladislav Dvořák ml.: Do toho Radostína 
naše děti už nemohou, nebo jen  omezený 
počet? 
pí Hana Hanušová: Jen omezený počet, pri-
márně budou brát své děti z obce a ze spádové 
oblasti. 
Budou brát nad rámec lidi, kteří nejsou ve spá-
dové oblasti. Mají navýšený počet. Ale budou 
brát primárně děti ze spádové oblasti. 
pí Hana Hanušová: Kdy vyjde zpravodaj?
Starosta: do konce týdne.
pí Hana Hanušová: Takže všechny akce jsou 
vniveč. Když jsi chtěl uzávěrku do na začátku 
února
To je ta tvoje podpora spolků? Nechápu termín 
uzávěrky.
Starosta: protože jsem chtěl dostat do zpra-
vodaje další důležité věci, proto byl termín 
posunut.
pí Marie Marková: Nechápu o co jde? 
p. Ladislav Dvořák ml.: že akce co budou o 
víkendu nebudou zveřejněné, když vyjde zpra-
vodaj v neděli. 

Starosta ukončil veřejné zasedání 
zastupitelstva obce.

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno 
v 19:38 hod.

NOVÉ VOLBY DO ZASTUPITELSTVA 
OBCE RADIMOVICE
Dne 25. 3. 2023 se budou konat nové volby do 
zastupitelstva obce Radimovice.
Oproti předchozím dvoudenním modelům 
budou tentokrát volby jednodenní a to od 
7:00 do 22:00 hod.

Touto cestou si dovolím o představení dvou 
sdružení nezávislých kandidátů, která se uchází 
o váš hlas a přízeň.

Sdružení nezávislých kandidátu.

BUDOUCNOST PRO RADIMOVICE
Účast volebního sdružení Budoucnost pro 
Radimovice v následujících komunálních 
volbách je motivována snahou o kvalitní a 
vyvážený rozvoj všech oblastí života obce. V 
obci nám zůstalo několik nedořešených úkolů, 
se kterými bychom se rádi vypořádali a dotáhli 
je do úspěšného konce.

Jedná se zejména o tyto výzvy:
- zlepšení komunikace s občany a garance 
týmové práce celého zastupitelstva
- realizace výstavby budovy na návsi s mož-
ností obchodu, skladovacími prostory a mini 
školkou
- zabývat se možností provozu restauračního 
zařízení v obci
- zachování kulturních akcí a tradic pro všech-
ny věkové kategorie
- dokončení zázemí na sportovišti a zajištění 
jeho údržby a oprav ve spolupráci se Sokolem 
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Radimovice
- dokončení cesty Kafka – Bryknar, převzetí 
cesty Lanková – Šulc a hledání řešení s realizo-
vanými ostrůvky
- zajistit revitalizaci pozemku u rybníka 
- zajistit pravidelný svoz tříděného odpadu

K podzimním volbám jsme většinou při-
stupovali jako nezávislí kandidáti, nicméně 
vzhledem k precedentu, který díky tehdejšímu 
sdružení nastal, jsme vytvořili uskupení kandi-
dátů, kteří by byli rádi aktivní součástí nového 
zastupitelstva. Tímto se ucházíme o Vaši 
důvěru. Pokud ji získáme, budeme se na Vás 
obracet, abychom společnými silami vybudo-
vali z Radimovic místo, ve kterém se neustále 
bude zlepšovat kvalita života.

KANDIDÁTI:

1. Robert Marek

Žiji v Radimovicích od roku 2008.  Je mi 44 
let a pracuji jako vedoucí výroby a logistiky. V 
zastupitelstvu jsem pracoval posledních 8 let a 
vždy jsem se aktivně věnoval dění v Radimovi-
cích. Pro obec jsem organizoval obecní výlety a 
pingpongové tréninky pro děti. Ve spolupráci se 
Sokolem jsme pořádali pingpongové turnaje a u 
SDH Radimovice jsem dlouholetý trenér dětí a 
dorostu. Na základě aktivního přístupu k živo-
tu v Radimovicích mám velmi dobré vztahy se 
všemi spolky v obci.

Domnívám se, že poslední volby nedopadly 
dle přání voličů, a tak jsem rád, že všichni obča-
né dostanou novou možnost zvolit si zastupite-
le, které by si přáli vidět ve vedení obce.
Chtěl bych vám touto cestou představit usku-
pení nezávislých kandidátů Budoucnost pro 
Radimovice, kde jsem se ujal pozice lídra kan-
didátky na základě důvěry, kterou jsem dostal 
od ostatních kandidátů. Jsem rád, že se v Radi-
movicích našlo sedm skvělých lidí, kteří chtějí 

navázat na práci předchozích zastupitelů a dál 
pokračovat v rozvoji a budování obce. Naším 
cílem je zapojit všechny občany do života Radi-
movic bez ohledu na věkovou skupinu, spolek 
a politický názor. I v těžkých dobách chceme 
šířit optimismus a vytvářet ideální podmínky 
k životu. Již nyní Vám můžu zaručit, že pokud 
dostaneme Váš hlas, tak v této sestavě budeme 
pracovat do konce volebního období a budeme 
tvořit dlouhodobou strategii rozvoje Radimo-
vic. Na závěr bych vám všem chtěl poděkovat za 
vaši podporu, kterou jsme dostali při sestavová-
ní naší kandidátky.

2. Lucie Langová

Jmenuji se Lucie Langová, je mi 48 let a pra-
cuji v soukromé sféře jako účetní. Radimovice 
mám ráda už od dětství, protože odtud pochá-
zeli mí prarodiče a později jsem tu navštěvova-
la i své rodiče. Od roku 2014 zde již bydlím se 
svými dcerami.

Důvodem mojí kandidatury do zastupitel-
stva obce je především to, že bych ráda ovlivnila 
dění v naší krásné obci. Ráda bych se podílela 
na dokončení záměru nynějšího vedení obce – 
realizace zázemí na sportovišti a výstavba ob-
chodu. Díky svému profesnímu zaměření bych 
mohla být obci prospěšná v oblasti administra-
tivy, účetnictví a financí.

3.  Michaela Hlaváčková

V Radimovicích trvale žiji od roku 2017, ale 
vztah k této obci mám od dětství. Život zde se 
mi líbí, obec je dynamická, akční, rozhodně ne 
nudná, otevřená všem.

Jako vystudovaná právnička mohu být obci 
prospěšná snad více než řadový zastupitel. Svou 
odbornost ráda využiji při své práci pro obec.
Děkuji všem za podporu v podzimních vol-
bách. Jsem ráda, že v těch následujících mohu 
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kandidovat v rámci uskupení Budoucnost pro 
Radimovice. Věřím, že v průběhu příštího vo-
lebního období se nám podaří spolupracovat 
lépe než současnému zastupitelstvu.

4. Vladimíra Tomšů

Vážení spoluobčané, není to tak dávno, 
přesně 28. 8. 2022, co jsem se představila ve 
ZPRAVODAJI naší obce na společné kandi-
dátce do komunálních voleb Pro Radimovice. 
Uběhlo pár měsíců a jsou před námi nové volby 
– mimořádné volby. 

Nebudu se již rozepisovat, čím bych chtěla 
být pro obec a občany prospěšná. Tento můj 
předvolební příspěvek se bude více méně vě-
novat tomu, proč vznikla situace, že jsou před 
námi mimořádné volby. Na kandidátku Pro 
Radimovice jsem vstoupila na poslední chvíli 
jako úplně poslední člen. Program byl pro mě 
celkem čitelný, dosti srozumitelný a byla jsem 
přesvědčená, že hlavně zavazující. Velikým 
rozčarováním pro mě bylo, že se naše cesty po 
velice krátké době se starostou a místostarost-
kou začaly velice rozcházet.  Naprosto jsem 
přestala souhlasit s postojem nového starosty a 
nové místostarostky v jejich přístupu k bývalé-
mu starostovi, zastupitelstvu a zaměstnankyni 
obecního úřadu. Bylo a stále je jedním slovem 
dehonestující. Nedokázala bych nikdy, bez vý-
čitek svědomí, pracovat v zastupitelstvu, kde 
převažuje arogance a pohrdání. Mé rozhodnutí, 
ukončit práci v zastupitelstvu jsem v žádném 
případě nebrala na lehkou váhu. To, že se další 
dva zastupitelé rozhodli taktéž opustit zastu-
pitelstvo, mě utvrdilo v tom, že nově zvolený 
starosta a místostarostka obce nepracují tak, 
jak před volbami slibovali. Všichni zastupitelé, 
kteří ukončili svoji činnost, si uvědomují, že se 
jejich rozhodnutím dostala obec do rozpočto-
vého provizoria a že obec nemůže fungovat tak, 
jak by fungovat měla. Dle mého názoru raději 
dříve, než se vše pokazí úplně.

Na závěr, můj postoj pracovat co nejlépe pro 
obec a občany se od září 2022 nezměnil. Jediné, 
velice podstatné je, že vznikla nová kandidátní 
listina „Budoucnost pro Radimovice“.
Kandidáti na této listině chtějí hlavně naslou-
chat občanům a plnit předvolební sliby. Bude-
me rádi, když podpoříte naši kandidátku.

5. Hana Hanušová

Dobrý den, není tomu dlouho, co jsem psala 
své představení do radimovického zpravodaje a 
nyní se nacházím v pozici stejné. I přesto, že mě 
netěšilo přidat se k odstupujícím zastupitelům, 
bylo to to nejlepší rozhodnutí, které jsem mohla 
udělat.

Po zjištění přepočtu hlasů pro občany na 
společně kandidátce, oproti občanům, kteří se 
ucházeli o post zastupitele jako jednotlivci, jsem 
nemohla jen přihlížet sestavení úzkého vedení 
obce, do něhož se dostali kandidáti s minimální 
podporou od občanů.

Ráda bych také poděkovala za hlasy, které 
jste mi dali ve volbách minulých, moc si jich 
vážím. Nyní je před námi možnost mít v zastu-
pitelstvu občany, které tam radimovičtí chtějí. 

Do Radimovic jsem se přivdala před třinácti 
lety, ale jako rodák z Paceřic mám k Radimovi-
cím vztah již od dětství. V současné době pra-
cuji na NPU UPS na Sychrově jako účetní a ve 
volném čase se věnuji vedení obecní knihovny, 
pravidelnému cvičení pro děti a v neposlední 
řadě i konání různorodých dílniček. Stála jsem 
u zrodu Mateřského centra v Podzámčí, které se 
aktivně podílí na konání většiny kulturních akcí 
v obci (Čarodějnice, Sousedský den, Jablkobra-
ní, Vítání prázdnin, Noc s Andersenem, …)

Ráda bych se, jako platný člen zastupitelstva 
i nadále podílela na celkovém rozvoji obce. Pro 
mě osobně je důležitá otevřená komunikace a 
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naslouchání všem občanům, protože jen tak 
můžeme být obcí, ve které se nejenom všichni 
znají, ale mají stejný cíl a tím je pospolitost ves-
nice.

Děkuji za Váš čas, který jste věnovali mému 
představení.

6. Jiří Zaplatílek

Mám zájem se aktivně podílet na rozvoji 
naší obce, a to jak z hlediska kulturního, urba-
nistického, tak politického. Myslím si, že naše 
obec má velký potenciál, který naplno nevyuží-
vá. Klíčová je dle mého efektivnější komunika-
ce, nejen ta interní mezi zastupiteli, ale přede-
vším ta s občany Radimovic.  

Má kandidatura je podporou Roberta Mar-
ka, který má schopnost s klidným a chytrým 
přístupem řešit opravdové problémy občanů. 
Věřím, že nás všechny bude spojovat, ne rozdě-
lovat. Aktuálně v obci přibývají další obyvatelé, 
které jistě bude zajímat základní obslužnost, 
tedy obchod, vzdělávání, doprava a kulturní 
vyžití. Přál bych si, abychom všichni mohli být 
hrdí na svoji obec a na to, co v ní společně bu-
dujeme.

7. Martin Kára

Dobrý den, je mi 38 let a pracuji v tech-
nické přípravě výroby ve strojírenské firmě. 
V Radimovicích žiji teprve od roku 2016, ale 
protože zde bydleli moji prarodiče, tak mám k 
obci kladný vztah už od dětství. Mám dvě malé 
děti, a proto bych si přál, aby vyrůstaly v klidné 
a harmonické obci, ve které najdou co možná 
nejširší vyžití v oblasti kultury a sportu.

Vystudoval jsem ochranu životního prostře-
dí na Karlově univerzitě, a proto, pokud budu 
zvolen do zastupitelstva, bych se rád věnoval 
mimo jiné i tématům z tohoto oboru.

Ke kandidatuře do obecního zastupitelstva jsem 
se rozhodl proto, abych mohl spoluovlivňovat 
směr, kterým bude obec v budoucnu směřovat 
a o kterém jsem přesvědčený, že bude nejvhod-
nější pro co nejvíc místních obyvatel.

Děkuji.

Sdružení nezávislých kandidátů
PRO RADIMOVICE

Proč kandidujeme ?
Chceme pokračovat v  tom, co jsme již začali. 
Vidíme v tom smysl, protože jsme přesvědčeni 
o správnosti našeho konání.

Co je pro nás podstatné ?
Srozumitelná a jasná komunikace pro všechny - 
transparentnost.

Jaké jsou naše vize a plány?
Oblast zdravotnictví a sociální péče
dostupnost zdravotní péče pro všechny naše 
obyvatele, rozvoj místních služeb, např. domácí 
pečovatelské služby, spolupráce s domovem pro 
seniory na Sychrově, možnost vytvoření sociál-
ního bydlení v patře budoucí prodejny na ná-
vsi, které bude dalším finančním přínosem pro 
obec.

Podpora rozvoje místního podnikání a turistic-
kého ruchu.

Marketingová strategie ve vazbě na vytvoření 
nových pracovních míst v  oblastech jako jsou 
např. služby, řemesla, turistické atrakce, moder-
nizace silnic a chodníků s ohledem na bezpeč-
nost a snížení rizika nehod.

Kulturní a sportovní oblast.
 
Ve spolupráci se všemi spolky usilovat o větší 
rozmanitost kulturních a sportovních aktivit 
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pro všechny věkové kategorie, podpora vzdělá-
vacích aktivit a programů.

Odpadové hospodářství.

Pokračovat již v započatém procesu -pravidelné 
svozy tříděného odpadu, rozšíření stávajícího 
prostoru pro kontejnery na návsi s  aspektem 
ochrany proti ukládání odpadů osob, které ne-
žijí v naší obci.

Mikroregion Jizera.

Větší začlenění naší obce do programu tohoto 
sdružení se zaměřením efektivního využití do-
tací.

KDO JSME?

1.  Bc. Lukáš Marek

Vážení spoluobčané, 

jmenuji se Lukáš Marek je mi 36 let. Nyní pra-
cuji jako uvolněný starosta obce Radimovice. 

Ucházím se o  podporu v nových volbách do za-
stupitelstva obce a děkuji vám za důvěru, kterou 
jste do mě vložili ve volbách minulých. 
Od října minulého roku doposud, byla krát-
ká doba na to, aby se dalo vyplnit to, co jsem 
předesílal ve společném volebním programu 
sdružení PRO RADIMOVICE. Obzvlášť když 
zastupitelstvo fungovalo v čtyřčlenném složení 
a obec se nacházela a stále nachází v rozpočto-
vém provizoriu. 
Ale přeci se povedlo. Funguje provizorní ob-
chod, díky kterému se zajistila základní obsluž-
nost obce. Probíhají dokončovací práce, aby se 
mohla převzít komunikace Šulc Lanková a bylo 
učiněno vše pro to, aby mohla začít výstavba 
komunikace Kafka Bryknar. Pravidelný svoz 
tříděného odpadu.
I za tak krátký čas ve své funkci jsem měl mož-

nost poznat mnoho lidí. Ať už to byli ti, se kte-
rými se navázal vřelý pracovní vztah, nebo i ti, 
kteří se otočili zády. Díky všem jsem se obohatil 
o další životní zkušenosti, které mě posunuly 
dál. Díky tomu se mi potvrdilo, že má smysl 
dělat práci poctivě, tak jak se dělat má. Vždyť 
i když se staví nový dům, tak musí mít pevné 
základy jinak se zbortí. Rád bych pokračoval ve 
své poctivé práci dál.  Ne ku prospěchu svému, 
ale nás všech, kteří v Radimovicích žijeme. Bez 
předsudků k ostatním. Žijeme v krásné obci a 
její jméno sahá hluboko do historie. V obci, kte-
rá prošla spousty změnami.  Svou prací se přiči-
ním o další kvalitní rozvoj Radimovic.

2. Iva Švec

Vážení voliči a voličky,

Jmenuji se Iva Švec, je mi 53 let a pocházím z 
Turnova. Od roku 2011 žiji v Radimovicích, kde 
se  od té doby také angažuji v místní politice.
Mým hlavním cílem a důvodem mé kandida-
tury je snaha přispět k rozvoji obce a pomoci 
stabilizovat administrativu obecního úřadu. 
Mám bohaté zkušenosti v oblasti financí, neboť 
již od roku 2002 podnikám jako OSVČ v oblas-
ti vedení účetnictví a daňové evidence. Pokud 
budu zvolena, ráda bych se opět zapojila do této 
oblasti a pomohla zajistit finanční prostředky 
potřebné k realizaci záměrů sdružení PRO RA-
DIMOVICE pro další rozvoj obce.
Mým dosavadním působením ve správě obce 
bylo období 2014-2018, kdy jsem působila jako 
zastupitelka, a v období 2018-2022, kdy jsem 
byla členem finanční komise. Od roku 2014 
také pomáhám s organizováním kulturních 
akcí v obci.

Věřím, že mé zkušenosti a znalosti v oblasti fi-
nancí mi umožní přinést nové nápady a přístu-
py do chodu obce a pomoci k jejímu prosperitě. 
Ráda bych se věnovala i dalším oblastem, jako 
je například rozvoj turistického ruchu a ochra-
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na přírodního prostředí.
Proto budu velmi ráda, když získám Vaši důvě-
ru a hlas ve volbách do zastupitelstva obce. 
Děkuji Vám za pozornost.

3. Hana Rulcová 

Jmenuji se Hana Rulcová, je mi 64 let a jsem již 
od roku 2018 v důchodu. 
Stejně tak žiji trvale v Radimovicích. Můj muž 
byl radimovický rodák a tak jsem přes 30 let 
jezdila a pobývala v  naši obci a tak stejně tak 
jako její okolí , mě přirostla k srdci. Ráda komu-
nikuji s lidmi a proto jsem se rozhodla v těchto 
mimořádných volbách znovu kandidovat na 
společné kandidátce sdružení PRO Radimovi-
ce. Jména kandidátů se tak trochu změnila, jak 
se říká, změna je život. A právě tuto změnu v ži-
votě naší obce, bychom se znovu a rádi společně 
pustili do práce. Věřím, že současný stav zatí-
žený předsudky a pomluvami, změní na kvali-
tativně lepší vzájemnou komunikaci nás všech.
 
4. František Hoffman

Vážení spoluobčané, 

Jmenuji se František Hoffman, jsem důchodce a 
zároveň i také již 33 let podnikatel. Jsem zastu-
pitelem obce. Nastávající období nebude jedno-
duché vzhledem k celkové ekonomické situaci. 
Proto bych se chtěl  pokud budu zvolen věnovat 
finančnímu zajištění obce. Budu podporovat 
stavbu obchodu a usilovat o využití jeho pod-
kroví tak, aby bylo zdrojem financí pro obec. 
Dále budu preferovat v  sociální oblasti péči o 
mládež formou akcí, především v rámci spolu-
práce SDH a Sokola v Radimovicích. Podpora 
bude nutná i pro naše nejstarší spoluobčany. 
Jsem podporovatelem programu sdružení ne-
závislých kandidátů PRO RADIMOVICE. 

5. MUDr. Vladimír Kracík

Jako šedesátiletý se často vracím ve vzpomín-
kách na dětství trávené ve všech volných a prázd-
ninových dnech na Sychrově. Jeho přitažlivost 
byla tak vábná, že jsem až na výjimku neokusil 
„radosti“ pionýrských táborů. Když k  zámku 
dorazili otec se sestrou a s rodiči po Mnichovu 
na podzim roku 1938 z temné Chrastavy, měli 
oprávněný pocit, že se ocitli v  ráji. Když jsem 
loni u sebe ubytoval 2 Ukrajinky s dětmi, vzal 
jsem je nejprve k Mohelce, třináctiletá dívka se 
po strastiplné cestě ze svého domova rozeběhla 
z kopce se vztyčenými pažemi a radostným vý-
křikem…. Tolik můj osobní kompliment geniu 
loci…
Pracuji jako lékař v liberecké nemocnici v obo-
rech mikrobiologie a imunologie, jsem rozvede-
ný a mám jednu dospívající dceru.
Sám sebe přesvědčuji o tom, že jsem relativně 
pevně „ideologicky ukotvený“ v  liberálně de-
mokratických hodnotách a principech občan-
ské společnosti, což mě brzy po revoluci v roce 
1989 přivedlo ke skupině obdobně smýšlejících 
lidí v Liberci, kde jsem byl dlouhá léta politicky 
angažován a v letech 2002 – 2006 působil v libe-
reckém zastupitelstvu. Je velmi příjemné se se 
spřízněnými lidmi nadále setkávat.
V  Radimovicích jsem se začal s „politickými 
reáliemi“ teprve seznamovat a zdržuji se ukva-
pených hodnocení. Vždy jsem však sázel na dů-
věru, která vychází z dlouhodobé zkušenosti a 
ta mě přivádí do společenství lidí, ke kterému 
se hlásí také Hana Rulcová a pracovitým tahou-
nem je Lukáš Marek. Jsem založením loajální 
člověk a vím, že do týmu, kde pracují tito dva, 
se umím odpovědně zapojit.
Co trápí naši obec, či jaké priority má do nej-
bližšího období, řada z  nás ví, nebo alespoň 
tuší. Já osobně se budu zajímat i o naše vztahy 
k nejbližším sousedům, k mikroregionu i celé-
mu atraktivnímu kraji.

6. Vendula Chvojková

Jmenuji se Vendula Chvojková a ráda bych se 
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ucházela o pozici v zastupitelstvu obce Radimo-
vice. 
Je mi 38 let, mám dvě děti a momentálně jsem 
na mateřské dovolené. V  minulosti jsem měla 
zkušenosti s  vedením organizací mateřského 
centra, což mi pomohlo rozvíjet mé organizač-
ní a komunikační schopnosti. Mým cílem je 
přispět ke kulturnímu rozvoji obce a rozšíření 
sportovních aktivit. Myslím si, že důležité je 
nejen organizovat sportovní akce pro dospělé, 
ale i pro rodiny s  dětmi, a tak bych ráda při-
nesla nové nápady na rodinné aktivity. Mám 
ráda naši obec, i když zde bydlím teprve krátce, 
okamžitě jsem si ji zamilovala. Věřím, že bych 
se mohla stát skvělým členem zastupitelstva a 
pomoci při řešení problémů a významných roz-
hodnutí v obci. 

7. Bohumil Havel

Jmenuji se Bohumil Havel a je mi 49 let. 
Působím jako jednatel ve firmách Autoservis 
Havel s.r.o., Street s.r.o. a Road One s.r.o. Mám 
bohaté zkušenosti s  jednáním a vedením lidí. 
Rád bych využil své zkušenosti k rozvoji a pro-
speritě naší obce.Pokud mě zvolíte do zastupi-
telstva obce, budu se snažit pracovat s  řádně 
zvoleným starostou tak, abychom společně při-
nesli obci pozitivní změny a posunuli ji vpřed. 
Obec ve mně bude mít zkušeného a oddaného 
člena týmu, který se bude snažit najít řešení pro 
každý problém tak, aby obec mohla být co nej-
lepší pro své občany. 

8. Jana Burdová

Jmenuji se Jana Burdová, je mi 40 let a nyní pra-
cuji jako vedoucí pobočky České pošty v Radi-
movicích. Do Radimovic jsem se přestěhovala 
před 15 lety a za tu dobu mi přirostly k srdci. 
Postupně se z neznámých sousedů stávali zná-
mí, kamarádi a přátelé. Díky několikaleté prá-
ci na zdejší poště jsem měla možnost poznat 
spoustu skvělých lidí, kteří tvoří Radimovice 
takové, jaké jsou. Moc bych si přála, aby to tak 
zůstalo nadále. Zkrátka je to příjemné místo 
k životu a byla bych moc ráda, kdyby Radimo-
vice takové zůstaly. O to se ráda přičiním svou 
prací v zastupitelstvu. 
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